
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2006-04-18, § 16 

 
 Tid: 18 april 2006 kl 10.00 – 10.35  
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 25 april 2006 
  

 
Mirja Särkiniemi    Sten Nordin 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mirja Särkiniemi (s), ordförande 
Sten Nordin (m), vice ordförande 
Helena Bonnier (m) 
Claes Fleming (fp) 
Ulf Fridebäck (fp) 
Kåre Gustavsson (s) 
Jimmy Lindgren (s) 
Reine Meyer-Strömberg (s) 
Björn Nyström (kd) 
Ann-Marie Strömberg (v), §§ 2-25 
Regina Öholm (m) 

 
Ersättare 

 Gulan Avci (fp) 
Hannah Ekeroos (kd) 
Eva-Louise Erlandsson Slorach (s), tjänstgörande § 1 
Anders Frostell (fp) 
Spiridon Gogos (s) 
Berthold Gustavsson (m) 
Kathléen Nilsson (m) 
Hampus Rubaszkin (mp), tjänstgörande 
Göran Wrene (s), tjänstgörande 

 
Personalföreträdare 

 Sonja Mogert, SKTF 
 

Tjänstemän 

 Trafikdirektören Per Aronson och nämndsekreteraren Hans Engstrand. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Louise Bill, Göran Gahm, Karin Hebel, Eva Leijon, 
Christer Lundin, Anette Scheibe samt borgarrådssekreteraren från roteln Claes 
Thunblad. 



  

 
 § 16 

Bio- eller naturgasdrivna lastbilar håller inte måttet. Skrivelse från ledamoten 
Björn Nyström (kd)  
Dnr T2006-007-00148 
Bordlagt 21 mars 2006 nr 8  
 
Trafikkontoret hade den 20 februari 2006 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade ärende, 
till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 
 
 Trafiknämnden godkänner kontorets redovisning som svar på skrivelsen. 
 
Yrkanden 
 
Bifall yrkades till kontorets förslag. 
 
Vice ordföranden Sten Nordin m fl (m) samt ledamöterna Ulf Fridebäck m fl (fp) och 
Björn Nyström (kd) yrkade bifall till förslag som redovisas i bilaga G. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden beslöt, efter propositioner på framställda yrkanden, enligt kontorets 
förslag d v s: 
 
 Trafiknämnden godkänner kontorets redovisning som svar på skrivelsen. 
 
Reservation 
 
Vice ordföranden Sten Nordin (m) samt ledamöterna Helena Bonnier (m), Regina 
Öholm (m), Ulf Fridebäck (fp), Claes Fleming (fp) och Björn Nyström (kd) enligt det 
av vice ordföranden Sten Nordin m fl (m) samt ledamöterna Ulf Fridebäck m fl (fp) och 
Björn Nyström (kd) gemensamt framställda yrkandet. 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 



  

    Tillhör § 16, bilaga G 
 
    Trafiknämnden 2006-04-18 
 
    Tillhör ärende 16 
 

Bio- eller naturgasdrivna lastbilar 
håller inte måttet. Skrivelse 

 
Sten Nordin m fl (m) 
Ulf Fridebäck m fl (fp) 
Björn Nyström (kd) 

 
      
 
 
Förslag till beslut 
 
Trafiknämnden beslutar  
 
att   ge förvaltningen i uppdrag att till nämnden redovisa och i fortsätta följa den 
 utveckling som presenteras i projektet Biobil 
 
att därutöver anföra följande 
 
Vi är positiva till en utveckling av Biogas som ett drivmedel för att fasa ut fossila 
bränslen. Vi får dock inte förblindas utan måste se på både de för- och nackdelar som 
idag finns med dessa nya drivmedel. Om inte gör vi utvecklingen av alternativa 
bränslen en björntjänst. 
 
Vi tror att det skulle vara av stort intresse att ta del av energimyndighetens kunskap på 
detta område för att få en vidare bild av frågorna kring alternativa bränslen. Därför 
anser vi att en redovisning i nämnden skulle vara positiv för att ge en allsidig belysning 
av frågan. 

 
 


